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25 Years of Action for Equality: 

European Conference of Local and Regional Elected 
Women Representatives  

‘ACTING LOCALLY FOR EQUALITY!’

( Pisa, 20-21 February 2008 (
Final Conference of the project
‘Implementation of the European Charter for 
Equality of Women and Men in Local Life’
25 années d’action en faveur de l’égalité : 

Conférence européenne des élues locales et régionales

« ACTIONS LOCALES POUR L’ÉGALITÉ »

( Pise, 20-21 février 2008 (
Conférence finale du projet
« Mise en œuvre de la Charte européenne pour l’égalité des femmes et des hommes 
dans la vie locale »
The Final Conference of the CEMR project on “the Implementation of the European Charter for Equality of Women and Men in Local Life” will be held in Pisa on 20-21 February 2008.  

The Conference is organised in Pisa to mark the 25th anniversary of the 1st Conference of Local and Regional Elected Women Representatives of CEMR, which took place in the same city.  This will be the occasion to evaluate the first results achieved through the Charter, as well as allow for an assessment of European policies and CEMR actions for equality carried over the last 25 years.

Based on the early experiences of the signatories and examples of implementation gathered throughout the project by CEMR, this conference will focus on key priorities for local and regional government in their work on implementing the Charter, in order to begin to draw up means to support the Charter in years to come at European level.

The event will take place at the Teatro Verdi, Via Palestro, 40 / 56127 Pisa
Wednesday 20th February 

Registration opens at 11 h / Opening of the Conference at 15h 

Thursday 21st February


Closing of the Conference at 17h 



La conférence finale du projet du CCRE sur « La mise en œuvre de la Charte européenne pour l’égalité des femmes et des hommes dans la vie locale » se tiendra à Pise les 20 et 21 février 2008.

La conférence est organisée à Pise pour marquer le 25e anniversaire de la 1ère conférence des élues locales et régionales du CCRE qui s’était déroulée dans la même ville. Elle sera l’occasion d’évaluer les premiers résultats obtenus avec la Charte et d’analyser les 25 années de politiques européennes et d’actions menées par le CCRE en faveur de l’égalité.

Reposant sur les expériences des signataires et les exemples de mise en œuvre collectés tout au long du projet par le CCRE, la conférence donnera aux collectivités territoriales des clefs pour la mise en application de la Charte. Elle contribuera ainsi au soutien de la charte dans les années à venir au niveau européen. 

La conférence se déroulera au Teatro Verdi, Via Palestro, 40 / 56127 Pise

Mercredi 20 février 
Ouverture des inscriptions à 11h / Début des travaux à 15h

Jeudi 21 février 
Clôture de la Conférence à 17h





REGISTRATIONS NOW OPEN





Please contact your national association


BY 15/01/2008


(� HYPERLINK "http://www.ccre.org/membres.htm" ��http://www.ccre.org/membres.htm�)








INSCRIPTIONS OUVERTES





Prenez contact avec votre association nationale


AVANT LE 15/01/2008 (� HYPERLINK "http://www.ccre.org/membres.htm" ��http://www.ccre.org/membres.htm�) 








For more information / pour plus d’informations,


Please contact at CEMR / contactez au CCRE : � HYPERLINK "mailto:emilie.blondy@ccre.org" ��emilie.blondy@ccre.org�











Main sessions





20/02/2008





‘25 years of action for equality: the role of the European Institutions and CEMR’


International session: ‘A voice for women in the world’





21/02/2008





‘Regions taking action for the Charter’s implementation’


‘Implementing the Charter: examples of good practice’


‘How to support the implementation of the Charter in the years to come: CEMR’s perspective’


Presentation of the Final Declaration and conclusions ‘Pisa - 25 years later: continuing towards equality’























Sessions clefs





20/02/2008





« 25 ans d’action pour l’égalité : le rôle des institutions européennes et du CCRE »


Session internationale : « Une voix pour les femmes dans le monde »





21/02/2008





« La contribution des régions à la mise en œuvre de la Charte »


« La mise en œuvre de la Charte : des exemples de bonnes pratiques »


« Comment soutenir la mise en œuvre de la Charte dans le futur : la proposition du CCRE »


Présentation de la déclaration finale et conclusions « Pise, 25 ans après : continuer vers l’égalité »























